
 

 

Agilent Cary UV Workstation 
 

Software Registration Instructions  
软件注册说明   
ソフトウェアの登録方法 

 

 
 

Select English, Chinese, or Japanese instructions. 选择英语或中文说明。 
英語、中国語または日本語の手順を選択してください。 

Introduction 

SubscribeNet allows users to manage software entitlements, order media or download software. 
We recommend users renew subscriptions annually to have full access to the newest updates. 

After installation of Cary UV Workstation, you will have 60 days to complete software registration 
as described in these instructions. To connect to an instrument after the 60-day period, you must 
register your software. 

You will need the following: 
 Authorization code(s) – found in the lavender envelope(s) shipped with the software. 
 The host name and MAC address of the computer. 
 An internet connection to register your software. 

 Is your computer not connected to the internet?  
Perform the steps to register your software on another computer with internet access. 

 USB drive (customer-supplied)– copy the License file generated during the registration 
process onto the USB and then onto the computer where the Cary UV Workstation 
software is installed. 

 SubscribeNet login credentials if your company has a pre-existing account.  
 If you aren’t sure, first check with your IT department or email. 

subscribenet_support@agilent.com   

mailto:subscribenet_support@agilent.com
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Registration 

The main steps to register your software are: 
1 Get the computer name and MAC address: 

 For Cary UV Workstation or Cary UV Workstation Plus, this is the computer name and MAC 
address. 

 For Cary UV Networked Workstation, this is the Shared Services server name and MAC 
address. 

2 Create a SubscribeNet account or login with existing SubscribeNet username and password. 
3 Enter any additional authorization codes, if required. 
4 Create the License file. 
5 Import the License file into OpenLab Control Panel. 

Obtaining the computer name and MAC address 

To find the computer name and MAC address: 
1 Double-click the OpenLab Control Panel icon on the computer desktop or click the Windows 

Start button > Agilent Technologies > Control Panel. 
 

NOTE For Cary UV Networked Workstation installations, perform this step on the server. 

 

2 Enter adminstrator credentials and then click Log In. 
3 Click Licenses from the Administration tab. 

 
4 Take note of the MAC Address. You will need it later in this procedure. 
5 Right-click the Microsoft Windows Start icon and then select System. 
6 Take note of the ‘Device name’. This is equivalent to the ‘Host’ name in the Control Panel 

application. You will need it later in this procedure. 
 

NOTE Do not use ‘localhost’ as the device name when creating the License.  

 

Creating and logging into a SubscribeNet account 

To create a SubscribeNet account or login with existing SubscribeNet credentials: 
1 Go to the following website: https://agilent.subscribenet.com. 

https://agilent.subscribenet.com/
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NOTE If your computer is not connected to the internet, print these instructions and take them, and the 
USB, to a computer that will be used to continue your software registration. 

 

2 If you already have a SubscribeNet login and password from previously registered software, 
enter in that information, click Login and then skip to Register additional authorization codes 
following the procedure on Page 4. Otherwise, go to Step 3. 

NOTE If you are generating additional Academic Licenses from an already registered Academic License 
authorization code go to Generating the License File on Page 4.  

 

3 Click 'CLICK HERE' to create a Login ID for a new account. 

 
4 Enter in the required details. The Authorization Code(s) are printed on stickers in the lavender 

envelope(s) provided in the software box. 
 

 
5 Press Submit. You will receive an email with your username and password. If you do not 

receive an email within 15 minutes first check your email Spam or Junk folder. Otherwise, 
contact subscribenet_support@agilent.com. 

6 Open the email and click the SubscribeNet link. Enter your Login ID (the email address you 
registered with) and password and log in. 

7 Follow the prompts to change the password. 

mailto:subscribenet_support@agilent.com
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Register additional authorization codes 

Depending on which software package you have, you may have additional features with separate 
authorization codes that require registration. These include: 
 Multizone add-on 
 Universal connection License (for instrument connections when using OpenLab 

Server/OpenLab Basic Server/ECM XT systems) 

To register additional authorization codes: 
1 Click Register Authorization Code. 

 

 
2 Enter in the Authorization Code included in the lavender envelope provided in the Cary UV 

Workstation software box. 
3 Press Submit. 
4 Repeat until all Authorization codes are entered. 

Generate the License file 

NOTE When registering an Academic License authorization code or additional Cary UV Workstation or 
WorkStation Plus or Multizone authorization codes, perform the following steps to generate the 
License file on each computer where the Cary UV Workstation software is installed.  

For Cary UV Networked Workstation, when registering authorization codes, perform the following 
steps to generate the License file on the Shared Services server. 

You can use the same SubscribeNet credentials for each registration. The MAC address found in 
Step 4 in the “Obtaining the computer name and MAC address” section, on Page 2, and the License 
file generated in this procedure must be specific to each computer where the Cary UV Workstation 
is installed or the Shared Services server. 

 

To generate the License file: 
1 Click Generate or View Licenses. 

 



Agilent Cary UV Workstation Software Registration Instructions 

5 

2 Select the tick box of the License or Licenses to generate. Click Generate. 

NOTE You can select more than one active License to include in a generated License if all selections are all 
to be installed on the same MAC address. 

 

 
3 On the SubscribeNet window, enter the MAC Address and computer name you noted in Step 4 

in the “Obtaining the computer name and MAC address” section on Page 2. For Cary UV 
Networked Workstation, enter the MAC address and server name.  
Enter the MAC Address into the HostID field and the Name into the Hostname field. Enter a 
Description of your computer or server. 

4 Leave the ‘Number of Licenses to Generate’ box set as the default value of 1. 

NOTE When registering Academic License authorization codes, enter 1 in the ‘Number of Licenses to 
Generate’ box.  

 

 
5 Click Generate to generate the License file. 
6 Click Download License File. A dialog box may appear. Follow the prompts to save the file or 

note where the file was automatically saved to, typically in your 
C:\\Users\Username\Downloads folder. 
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NOTE If you are performing this registration on a computer other than the one the Cary UV Workstation 
software was installed on, navigate to the saved License file and then save it to a USB drive. 

Insert the USB drive into the computer that the Cary UV Workstation software is installed on before 
proceeding. 

Import License files into Control Panel 

To import the License file into OpenLab Control Panel: 
1 If not already open, double-click the OpenLab Control Panel icon on the computer desktop  

or click the Windows Start button > Agilent Technologies > Control Panel. 
 

NOTE For Cary UV Networked Workstation, perform this step on the Shared Services server. 

2 In the OpenLab Control Panel, click Add License. 

 
3 Click Select a License file and then click Browse. 

 
4 Navigate to and then select your previously saved License file on the computer or USB. Click 

Open. 
5 Select OK to Add your License. 
6 Your License will now appear in the list of Licenses in the OpenLab Control Panel and in 

SubscribeNet when you click ‘Generate or View Licenses’. 
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7 Restart the computer to complete the process. 

NOTE When registering Academic License authorization codes, repeat the Generate the License file 
procedure on Page 4 and then Import License files into Control Panel on each computer the Cary 
UV Workstation software is installed on. You will need to log in to SubscribeNet using the same 
credentials as the first registration before continuing. 

 

Return Cary UV Workstation and/or OpenLab Control Panel 
Licenses 

NOTE 
This procedure is only required if you are changing the computer the Cary UV Workstation and 
OpenLab Control panel software are currently installed on, or changing the server on which Cary UV 
Networked Workstation is installed.  

1 Go to SubscribeNet: http://agilent.subscribenet.com/. 
2 Enter the user name and password used when creating the original Licenses. 
3 Click Generate or view Licenses. 
4 Click View Details. 
5 Click Return for the desired software. 

 
 

NOTE 
If “Return” is not available, then you have reached the maximum number of License returns. You 
only have two returns for each License product quantity in your License pool. For example, for a 
License product with a quantity of one, you will have two returns maximum. 

A message appears indicating the License was successfully returned to the License pool. 
 

NOTE 
You must refresh your browser before attempting to generate a new License. Press F5 on your 
keyboard with the browser window open if you are using Microsoft Edge, Google Chrome, or 
Firefox. 

6 Follow the previous registration instructions to generate and apply a new License 
7 After completing the registration, restart your computer. 

Upgrading License Files 

Upgrade your Licenses in SubscribeNet before upgrading the Cary UV Workstation or Cary UV 
Networked Workstation software. 

This involves the following steps: 
 Obtain the MAC address of the affected computer or server in Control Panel 
 Search for the host name in SubscribeNet 
 Upgrade the License in SubscribeNet 
 Enter the new License file on the affected computer or server in Control Panel 

http://agilent.subscribenet.com/
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To upgrade and add the License file: 
1 Open and login to Control Panel on the computer that Cary UV Workstation is installed 

on. 
 

NOTE For Cary UV Networked Workstation perform this step on the Shared Services server. If you are 
upgrading from Cary UV Networked Workstation version 1.3 applied to a computer, this License 
must be returned, regenerated with the server information, and then applied to the server. 

 

2 Click the Administration tab. 
3 Click Licenses. 
4 Note down the host name. Either note down the MAC address or use the Copy MAC 

Address or Save MAC Address function to save it to the Clipboard. 
5 Log into the Agilent Electronic Software and License Delivery 

(https://agilent.subscribenet.com/). 
6 Navigate to Manage Licenses by Host.  
7 In the Host ID field, enter or paste the previously noted MAC address, and then click 

Search. 

 
 

NOTE If the relevant host name does not appear, you may be managing your Licenses in multiple 
SubscribeNet accounts. You will need to log into those accounts to upgrade those Licenses. 

 

NOTE If your License(s) are eligible for an upgrade, you will see the Upgrade All button. Otherwise you will 
need to contact your Agilent Sales Representative to renew your Software Maintenance 
Agreement. 

 

8 Click Upgrade All to proceed with generating your upgrade License. 
9 On the Upgrade All Licenses for License Host page, review the data, and confirm by 

clicking Upgrade All. 
This upgrades the License file to the most current version. SubscribeNet will send you an email 
with a new License file. 

10 Add the new License file on your system. See the next section for instructions. 
If you have multiple standalone Workstations, repeat this step for each individual workstation. 
Note that each workstation's MAC address is the file name. This helps identify the correct 
License file to import into the workstation's Control Panel. 
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Add an Upgraded License File to the System 

If you have purchased new options or have upgraded a License, and regenerated your license 
in SubscribeNet, the upgraded License file must be re-applied to the system. 

NOTE For Cary UV Networked Workstation apply the updated License on the Shared Services server. If 
you are upgrading from Cary UV Networked Workstation version 1.3, this License must first be 
returned on the computer, and then apply the License generated in the previous section to the 
server. 

 

1 Open and login to Control Panel on the computer that Cary UV Workstation is installed 
on. 

2 Navigate to Administration > Licenses. 
3 Select a License, then click Remove License. 
4 In the ribbon, click Add License. 
5 Browse to and open the License file saved from the License generation process in 

SubscribeNet. 
 

NOTE A full restart is required in order for any License to have an immediate effect. 
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简介  

借助 SubscribeNet，用户可以管理软件授权、订购介质或下载软件，我们建议用户每年进行续订，
以获得所有的最新更新。 

安装 Cary UV 工作站后，您将有 60 天的时间按照以下说明所述完成软件注册。如希望在 60 天期限
结束后连接到仪器，您必须注册软件。 

所需项目： 

 激活码 — 位于软件附带的淡紫色信封内 

 用于注册软件的 Internet 连接 

 您的仪器计算机未连接到 Internet？请在另一台可以访问 Internet 的计算机上执行步骤 4–19 

 USB 驱动器 — 将步骤 19 结束时生成的许可证文件复制到 USB，然后再复制到安装 Cary 
UV 工作站软件的计算机上 

 SubscribeNet 登录凭据（若贵公司已有账户） 

 如果您不能确定，请先咨询您的 IT 部，或发送电子邮件至 
subscribenet_support@agilent.com 

注册 

注册软件的主要步骤如下： 

1 从“OpenLab 控制面板”应用程序获得安装 Cary UV 工作站软件的计算机的计算机名称和 MAC 地
址。 

2 创建 SubscribeNet 账户，或使用现有 SubscribeNet 用户名和密码登录。 

3 必要时，输入附加激活码。 

4 创建许可证文件。 

5 将许可证文件导入“OpenLab 控制面板”。 

获取计算机名称和 MAC 地址 

要查找计算机名称和 MAC 地址： 

1 双击计算机桌面上的  OpenLab 控制面板图标，或单击  Windows 开始按钮  > Agilent 
Technologies > 控制面板。 

2 对于 Cary UV 网络化工作站：在 Connect to（连接至）下拉菜单中选择 [Local] Local server
（[本地] 本地服务器）。 

3 输入管理员凭据，然后单击 Log In（登录）。 

4 单击 Administration（管理）选项卡中的 Licenses（许可证）。 

mailto:subscribenet_support@agilent.com
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5 记下服务器 name（名称）和 MAC Address（MAC 地址）。此流程的后面部分需要使用这些

信息 

创建并登录 SubscribeNet 账户 

要创建 SubscribeNet 账户，或使用现有 SubscribeNet 凭据登录： 

1 请访问以下网站：https://agilent.subscribenet.com。 

注意 如果您的计算机未连接到 Internet，请将这些说明打印出来，然后带着说明文档和 USB 前往可继续
注册软件的计算机处。 

 

2 如果您以前注册软件时已获得 SubscribeNet 登录名和密码，请输入该信息，单击 Login（登
录），然后按照页面 12 的程序跳至注册其他授权代码。否则，请转至步骤 3。 

注意 如果您要通过已注册的学术许可证激活码生成额外的学术许可证，请访问页面 4 的生成许可证 

文件。 

 

3 单击 CLICK HERE（单击此处）为新账户创建“登录 ID” 。 

 

https://agilent.subscribenet.com/
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4 输入所需详情。“授权代码”打印在软件包装盒中提供的淡紫色信封内的贴纸上。 
 

 
5 单击 Submit（提交）。您将收到一封包含您的用户名和密码的电子邮件。如果您在 15 分钟内

未收到电子邮件，请先检查您的电子邮箱中的“垃圾邮件”文件夹。如果该文件夹中没有电子邮
件，请联系 subscribenet_support@agilent.com。 

6 打开电子邮件并单击 SubscribeNet 链接。输入您的“登录 ID”（您注册时使用的电子邮件地
址）和密码并登录。 

7 按照提示操作以更改密码。 

注册其他授权代码 

根据拥有的软件包，您可能会需要注册的附加功能。其中包括： 

 多温区附加装置 

 通用连接许可（用于使用 OpenLab 服务器/OpenLab 基础服务器/ECM XT 系统时的仪器连接） 

如需注册其他授权代码： 

1 单击 Register Authorization Code（注册授权代码）。 
 

 
2 输入 Cary UV 工作站软件包装盒中提供的淡紫色信封内包含的“授权代码”。 

3 单击 Submit（提交）。 

4 重复这一步骤，直到输入所有授权代码。 

mailto:subscribenet_support@agilent.com
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生成许可证文件 

注意 注册学术许可证或其他 Cary UV 工作站授权代码时，请执行以下步骤，在每台安装 Cary UV 工作站
软件的计算机上生成许可证文件。您可以针对每个注册使用相同的 SubscribeNet 凭据，但在页面 

10 的“获取计算机名称和 MAC 地址”部分的步骤 5 中找到的 MAC 地址和以下程序生成的许可证文件
必须是每台计算机所特有的。 

 

要生成许可证文件： 

1 单击 Generate（生成）或 View Licenses（查看许可证） 

 
2 选择许可证复选框或要生成的许可证。单击 Generate（生成） 

注意 如果要将所有选择都安装在同一 MAC 地址，则可以选择多个活动许可，将其包含在生成的许可中。 

 

 
3 在 SubscribeNet 窗口中，输入您在页面 10 的“获取计算机名称和 MAC 地址”部分的步骤 5 中记

下的 MAC 地址和计算机名称 

将 MAC Address（MAC 地址）输入 HostID（主机 ID）字段，将 Name（名称）输入 Hostname
（主机名称）字段。输入计算机的“说明”。 

4 使“要生成的许可证数量”方框保持默认设置值 1 不变 

注意 注册学术许可证授权代码时，请在“要生成的许可证数量”方框中输入 1。 
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5 单击 Generate（生成）以生成许可证文件 

6 单击 Download License File（下载许可证文件）。可能出现一个对话框。按照提示保存文
件，或记下文件的自动保存位置，通常是 C:\\Users\Username\Downloads 文件夹 

 
 

注意 如果您正在执行此注册的计算机并非安装了 Cary UV 工作站软件的计算机，请导航到已保存的许可
证文件，然后将其保存到 USB 驱动器。 

将 USB 驱动器插入安装 Cary UV 工作站软件的计算机，然后再执行下一步。 

将许可证文件导入“控制面板” 

要将许可证文件导入“OpenLab 控制面板”： 

1 如果尚未打开，请双击计算机桌面上的 OpenLab 控制面板图标或单击 Windows 开始按钮 >  
Agilent Technologies > 控制面板。 

2 对于 Cary UV 网络化工作站：在 Connect to（连接至）下拉菜单中选择 [Local] Local server
（[本地] 本地服务器），然后单击 Log In（登录）。 

3 在“OpenLab 控制面板”中单击添加许可证。 
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4 单击“选择许可证文件”，然后单击浏览。 

 
5 导航到计算机或 USB 上您之前保存的许可证文件，将其选中。单击 Open（打开） 

6 选择确定以添加您的许可证。 

7 现在，当您单击“生成或查看许可证”时，许可证将出现在“OpenLab 控制面板”和 SubscribeNet 的许
可证列表中。 

8 重新启动计算机以完成该过程。 

注意 注册学术许可证授权代码时，请在每台安装 Cary UV 工作站软件的计算机上重复“生成许可证文件”
步骤，然后重复将许可证文件导入“控制面板”步骤。您需要使用与首次注册时完全相同的凭据登录 

SubscribeNet，然后再继续。 

 

返回 Cary UV 工作站和/或 OpenLab 控制面板许可 

注意 仅在更换当前安装 Cary UV 工作站和 OpenLab 控制面板软件的计算机时，才需要执行该程序。 

1 访问 SubscribeNet：http://agilent.subscribenet.com/。 

2 输入创建原始许可证时使用的用户名和密码。 

3 单击 Generate or view licenses（生成或查看许可证）。 

4 单击 View Details（查看详细信息）。 

5 单击 Return（退回）获取所需软件。 
 

http://agilent.subscribenet.com/
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注意 如果 Return（退回）不可用，则您已达到了许可退回的最大允许次数。许可库中的每一个许可产
品仅可退回两次。例如，对于数量为 1 的许可产品，您最多可以退回两次。 

系统将显示一条消息，表明许可已成功退回许可库。 
 

注意 在尝试生成新许可之前，必须刷新浏览器。如果您使用的是 Microsoft Edge、Google Chrome 或 

Firefox，请在打开浏览器窗口后，按键盘上的 F5。 

6 按照前面的注册说明生成并应用新许可。 

7 完成注册后，重新启动计算机。 

升级许可证文件 

在升级 Cary UV 工作站软件之前，先在 SubscribeNet 中升级许可证。 

其中涉及的步骤如下： 

 在控制面板中获取受影响计算机的 MAC 地址 

 在 SubscribeNet 中搜索主机名称 

 在 SubscribeNet 中升级许可证 

 在控制面板中输入受影响计算机的新许可证文件 

如需升级和添加许可证文件： 

1 打开并登录安装了 Cary UV 工作站的计算机的“控制面板”。 

2 对于 Cary UV 网络化工作站：在 Connect to（连接至）下拉菜单中选择 [Local] Local server
（[本地] 本地服务器），然后单击 Log In（登录）。 

3 单击管理选项卡。 

4 单击许可证。 

5 记下主机名称。记下 MAC 地址或使用复制 MAC 地址或保存 MAC 地址功能将其保存到剪贴
板。 

6 登录安捷伦电子软件和许可交付网页 (https://agilent.subscribenet.com/)。 

7 导航到按主机管理许可证。 

8 在“主机 ID”字段中，输入或粘贴前面记下的 MAC 地址，然后单击搜索。 
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注意 如果未显示相关的主机名称，您可能需要使用多个 SubscribeNet 账户管理许可证。您需要登录这
些账户才能升级这些许可证。 

 

注意 如果您的许可证符合升级条件，则可以看到全部升级按钮。否则，您需要联系安捷伦客户服务中心
续约软件维护协议。 

 

9 单击全部升级继续生成升级许可证。 

10 在升级许可主机的所有许可证页面中查看数据，然后单击全部升级进行确认。 

这会将许可证文件升级到最新版本。SubscribeNet 将向您发送一封包含新许可证文件的电子邮件。 

11 在您的系统上添加新许可证文件。有关说明请参阅下一部分。 
如果您拥有多个单机版工作站，请分别对各个工作站重复此步骤。 
请注意，每个工作站的 MAC 地址为文件名称。这有助于识别要导入工作站控制面板的正确许
可证文件。 

将升级后的许可证文件添加到系统 

如果您购买了新的选项或升级了许可证，并在 SubscribeNet 中重新生成了许可证，则必须将升级
后的许可证文件重新应用于系统。 

1 打开并登录安装了 Cary UV 工作站的计算机的“控制面板”。 

2 对于 Cary UV 网络化工作站：在 Connect to（连接至）下拉菜单中选择 [Local] Local 
server（[本地] 本地服务器），然后单击 Log In（登录）。 

3 导航至管理 > 许可证。 

4 选择许可证，然后单击删除许可证。 

5 在功能区中，单击添加许可证。 

6 浏览并打开 SubscribeNet 的许可证生成过程中保存的许可证文件。 
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注意 需要彻底重新启动才能使所有许可证立即生效。 
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はじめに 

SubscribeNet では、ソフトウェアのライセンス管理、メディアの注文、ソフトウェアのダウン
ロードができます。最新のアップデートが常に利用できるよう毎年サブスクリプションを更新し
することを推奨しています。 

Cary UV Workstation をインストールしてから 60 日以内に、次の手順に従いソフトウェアの登録
を行ってください。60 日が経過すると、装置に接続するにはソフトウェアの登録が必要になり
ます。 

登録には以下のアイテムが必要です。 
 ライセンス認証コード（ソフトウェアに付属している薄紫色の封筒に入っています） 
 ソフトウェアを登録するためのインターネット接続 

 装置のコンピューターがインターネットに接続されていない場合は、インターネットに
接続できる別のコンピューターでステップ 4～19 を実行してください。 

 USB ドライブ – ステップ 19 の最後で生成されるライセンスファイルを USB にコピー
し、これを Cary UV Workstation ソフトウェアがインストールされているコンピューター
にコピーします。 

 SubscribeNet に既存のアカウントがある場合は、そのログイン情報  
 不明な場合は、IT 部門に問い合わせるか、subscribenet_support@agilent.com にメール

でお問い合わせください。   

登録手順 

登録手順 

以下の手順に従いソフトウェアを登録してください。 

1 OpenLab コントロールパネルから、Cary UV Workstation ソフトウェアがインストールされて
いるコンピューターのコンピューター名と MAC アドレスを取得します。 

2 SubscribeNet アカウントを作成するか、既存のユーザー名とパスワードでログインします。 

3 必要に応じて、追加のライセンス認証コードを入力します。 

4 ライセンスファイルを作成します。 

5 ライセンスファイルを OpenLab コントロールパネルにインポートします。 

コンピューター名と MAC アドレスの取得 

コンピューター名と MAC アドレスの取得： 

1 コンピューターのデスクトップから［OpenLab コントロールパネル］アイコンをダブルク
リックするか、Windows の［スタート］ボタンから［Agilent Technologies］ > ［コント
ロールパネル］をクリックします。 

2 Cary UV ネットワークワークステーションの場合：［接続先］ドロップダウンメニューか
ら、［［ローカル］ ローカルサーバー］を選択します。 

mailto:subscribenet_support@agilent.com
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3 管理者のアカウントを入力して、［ログイン］をクリックします。 

4 ［管理］タブの［ライセンス］をクリックします。 

 
5 ライセンスサーバーの［名前］と［MAC アドレス］をメモしますこの手順の後の方で必要にな

ります。 

SubscribeNet アカウントの新規作成とログイン 

SubscribeNet アカウントの新規作成 または既存のアカウント情報でログイン： 

1 次のウェブサイトに移動します：https://agilent.subscribenet.com 

注記 コンピューターがインターネットに接続されていない場合は、この手順書を印刷し、USB を持っ
てソフトウェアの登録が可能な別のコンピューターへ移動します。 

 

2 以前にソフトウェアを登録したことがある場合は、既存の SubscribeNet アカウントのログイ
ン名とパスワードを入力して［ログイン］をクリックし、「追加の認証コードの登録」に進
んで 21 ページの手順に従います。新しいアカウントを作成する場合はステップ 3 に進みま
す。 

注記 登録済みのアカデミックライセンスのライセンス認証コードから追加のアカデミックライセンス
を作成するときは、4 ページの「ライセンスファイルの作成」に進みます。  

 

3 ［CLICK HERE］をクリックして、新しいアカウントのログイン ID を作成します。 

 

https://agilent.subscribenet.com/
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4 必要な情報を入力します。認証コードはソフトウェアの箱に付属している薄紫色の封筒に
入っているラベルに印刷されています。 

 

 
5 ［Submit］を押します。ユーザー名とパスワードが記載されたメールが送信されます。メー

ルが 15 分以内に送信されない場合は、迷惑メールフォルダーを確認してください。迷惑
メールフォルダーにも届いていない場合は、subscribenet_support@agilent.com にお問い合
わせください。 

6 メールを開き、SubscribeNet のリンクをクリックします。ログイン ID（登録に使用したメー
ルアドレス）とパスワードを入力してログインします。 

7 画面の指示に従いパスワードを変更します。 

追加の認証コードの登録 

所有しているソフトウェアに応じて、登録が必要な追加の機能が存在する場合があります。この
機能は次のとおりです。 
 マルチゾーンアドオン 
 汎用接続ライセンス（OpenLab Server/OpenLab Basic Server/ECM XT システムを使用する際

の機器の接続用） 

追加の認証コードの登録： 

1 ［認証コードの登録］をクリックします。 
 

 
2 Cary UV Workstation ソフトウェアの箱に付属している薄紫色の封筒に入っているライセンス

認証コードを入力します。 

mailto:subscribenet_support@agilent.com
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3 ［Submit］を押します。 

4 すべての認証コードを入力するまで繰り返します。 

ライセンスファイルの作成 

注記 アカデミックライセンスまたは追加の Cary UV Workstation の認証コードを登録する場合は、次の
ステップを実行して Cary UV Workstation ソフトウェアがインストールされている各コンピュー
ターに対してライセンスファイルを作成します。登録では、同じ SubscribeNet のアカウントを使
用できます。ただし、19 ページの「コンピューター名と MAC アドレスの取得」セクションのス
テップ 5 の MAC アドレスと下の手順で作成するライセンスファイルは、それぞれのコンピュー
ター専用になります。  

 

ライセンスファイルの作成： 

1 ［Generate or View Licenses］をクリックします。 

 
2 作成するライセンスのチェックボックスをオンにします。［Generate］をクリックします。 

注記 すべての選択項目を同じ MAC アドレスにインストールする場合は、複数のアクティブライセンス
を選択して作成したライセンスに含めることができます。 

 

 
3 ［SubscribeNet］ウィンドウで、19 ページの「コンピューター名と MAC アドレスの取得」

セクションのステップ 5 でメモした MAC アドレスとコンピューター名を入力します。  

MAC アドレスを［HostID］フィールドに、名前を［Hostname］フィールドに入力します。
コンピューターの説明を［Description］に入力することができます。 
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4 ［Number of Licenses to Generate］ボックスの設定はデフォルトの 1 のままにします。 

注記 アカデミックライセンスの認証コードを登録するときは、［Number of Licenses to Generate］ボ
ックスに 1 を入力します。  

 

 
5 ［Generate］をクリックしてライセンスファイルを作成します。 

6 ［Download License File］をクリックします。ダイアログボックスが表示される場合があり
ます。画面の指示に従いファイルを保存するか、ファイルが自動的に保存される場所（通常
は C:\\Users\Username\Downloads フォルダー）をメモします。 

 
 

注記 Cary UV Workstation ソフトウェアがインストールされているコンピューター以外でこの登録を実
行した場合は、保存したライセンスファイルの場所に移動してファイルを USB ドライブに保存
します。 

次のステップに進む前に、Cary UV Workstation ソフトウェアがインストールされているコン
ピューターに戻り、USB ドライブを挿入します。 

ライセンスファイルのコントロールパネルへのインポート 

ライセンスファイルを OpenLab コントロールパネルにインポートする： 

1 まだ開いていない場合は、コンピューターのデスクトップから［OpenLab コントロールパネ
ル］アイコンをダブルクリックするか、Windows の［スタート］ボタンから［Agilent 

Technologies］ > ［コントロールパネル］をクリックします。 
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2 Cary UV ネットワークワークステーションの場合：［接続先］ドロップダウンメニューから
［［ローカル］ ローカルサーバー］を選択して、［ログイン］をクリックします。 

3 OpenLab コントロールパネルで［ライセンスの追加］をクリックします。 

 
4 ［ライセンスファイルの選択］をクリックしてから［参照］をクリックします。 

 
5 コンピューターまたは  USB に保存されたライセンスファイルに移動して選択します。 

［開く］をクリックします。 

6 ［OK］を選択してライセンスを追加します。 

7 ライセンスは、OpenLab コントロールパネルの［ライセンス］リストに表示され、
SubscribeNet で［ライセンスの作成または表示］をクリックした場合にも表示されます。 

8 コンピューターを再起動して登録処理を完了させます。 

注記 アカデミックライセンスの認証コードを登録するときは、Cary UV Workstation ソフトウェアがイ
ンストールされている各コンピューターで「ライセンスファイルの作成」を繰り返してから、
「ライセンスファイルのコントロールパネルへのインポート」を実行します。また、続行する前
に最初の登録時と同じアカウントを使用して SubscribeNet にログインする必要があります。 

 

Cary UV Workstation および OpenLab コントロールパネルの
ライセンスを返却 

注記 
この手順は、現在のコンピューターから別のコンピューターに Cary UV Workstation および 
OpenLab コントロールパネルソフトウェアを変更する場合に必要です。  

1 SubscribeNet: http://agilent.subscribenet.com/ を開きます。 

https://agilent.subscribenet.com/
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2 元のライセンスの作成時に使用したユーザー名とパスワードを入力します。 
3 ［Generate or View Licenses］をクリックします。 
4 ［View Details］をクリックします。 
5 対象ソフトウェアの［Return］をクリックします。 

 
 

注記 
［Return］を利用できないときは、ライセンスの返却回数が上限に達しています。ライセンス
プールでは、1 つのライセンス製品あたり 2 回までしか返却できません。たとえば数量が 1 のラ
イセンス製品は、2 回までしか返却できません。 

ライセンスがライセンスプールに正常に返却されると、メッセージが表示されます。 
 

注記 
新しいライセンスを生成する前に、ブラウザの表示を更新する必要があります。Microsoft 
Edge、Google Chrome、または Firefox を使用しているときは、ブラウザウィンドウを開いたま
まキーボードの F5 を押して更新します。 

6 前述の登録方法に従って新しいライセンスを作成して適用します。 
7 登録が完了したら、コンピューターを再起動します。 

ライセンスファイルのアップグレード 

Cary UV Workstation ソフトウェアをアップグレードする前に、SubscribeNet でライセンスをアッ
プグレードします。 

これは、次の手順に従います。 
 コントロールパネルで、該当するコンピューターの MAC アドレスを取得する 
 SubscribeNet でホスト名を検索する 
 SubscribeNet でライセンスをアップグレードする 
 コントロールパネルで、該当するコンピューターに新しいライセンスファイルを入力

する 

ライセンスファイルのアップグレードと追加： 

1 Cary UV Workstation がインストールされているコンピューターで、コントロールパネ
ルを開いてログインします。 

2 Cary UV ネットワークワークステーションの場合：［接続先］ドロップダウンメニューか
ら［［ローカル］ ローカルサーバー］を選択して、［ログイン］をクリックします。 

3 ［管理］タブをクリックします。 

4 ［ライセンス］をクリックします。 

5 ホスト名をメモします。MAC アドレスをメモするか、または［MAC アドレスのコ
ピー］または［MAC アドレスの保存］機能を使用してクリップボードに保存します。 

6 「Agilent Electronic Software and License Delivery（https://agilent.subscribenet.com/）
」にログインします。 

7 ［ホスト別のライセンスの管理］に移動します。  
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8 ［ホスト ID］フィールドに、前にメモした MAC アドレスを入力するか貼り付けてか
ら、［検索］をクリックします。 

 
 

注記 関連するホスト名が表示されない場合は、複数の SubscribeNet アカウントでライセンスを管理して
いる可能性があります。これらのアカウントにログインして、ライセンスをアップグレードする必
要があります。 

 

注記 ライセンスがアップグレードの対象である場合は、［すべてをアップグレード］ボタンが表示さ
れます。アップグレードの対象でない場合は、アジレントの担当者に連絡してソフトウェアメン
テナンス契約を更新する必要があります。 

 

9 ［すべてをアップグレード］をクリックして、アップグレードライセンスの作成を続
行します。 

10 ［ライセンスホストのすべてのライセンスをアップグレード］ページでデータを確認
し、［すべてをアップグレード］をクリックして確定します。 

これにより、ライセンスファイルが最新のバージョンにアップグレードされます。
SubscribeNet から、新しいライセンスファイルが添付されたメールが届きます。 

11 システムに新しいライセンスファイルを追加します。方法については、次のセクショ
ンを参照してください。 

複数のスタンドアロン型ワークステーションを所有している場合は、個々のワークステー
ションでこのステップを繰り返します。 
各ワークステーションの MAC アドレスはファイル名です。これは、正しいライセンスファ
イルを識別して、ワークステーションのコントロールパネルにインポートする際に役に立ち
ます。 

アップグレードしたライセンスファイルのシステムへの追加 

新しいオプションを購入するかまたはライセンスをアップグレードして、ライセンスを 
SubscribeNet で再作成する場合は、アップグレードしたライセンスファイルをシステムに再
適用する必要があります。 
1 Cary UV Workstation がインストールされているコンピューターで、コントロールパネ

ルを開いてログインします。 
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2 Cary UV ネットワークワークステーションの場合：［接続先］ドロップダウンメニューか
ら［［ローカル］ ローカルサーバー］を選択して、［ログイン］をクリックします。 

3 ［管理］ > ［ライセンス］に移動します。 
4 ライセンスを選択してから、［ライセンスの削除］をクリックします。 
5 リボンの［ライセンスの追加］をクリックします。 
6 ライセンス作成プロセスで SubscribeNet に保存したライセンスファイルを参照して開

きます。 
 

注記 ライセンスを即座に有効にするには、完全に再起動する必要があります。 
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